
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-11-24, § 25 

 

 Tid Torsdagen den 24 november 2011 kl 16.40 – 17.40 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 24 november 2011 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Emilia Hagberg 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
 

 Ersättare:  

Peter Abelin (M)  

Christoffer Kuckowski (M) §§ 1 - 16  

Inga-Lill Larsson (M)  §§ 2 - 30   

Charlotta Schenholm (FP)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Maria Antonsson (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Ted Ell, Staffan Forsell, Åse Geschwind, 

Lars Jolérus, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt personalföreträdaren Luis Lopez 

§§ 1-20 och §§ 22-30 och biträdande borgarrådssekreteraren Martin Savén från roteln. 

 



  

 
 § 25 

Upphandling av blomsterprogram för Stockholms söderort. 

Genomförandebeslut 
T2011-520-04736 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att ge kontoret i uppdrag att 

 genomföra upphandlingen av denna entreprenad och ge trafikdirektören i 

 uppdrag att fatta tilldelnings- och anskaffningsbeslut. 

 

2 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 24 oktober 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Det är viktigt att de blommor och växter som ska pryda stadens gator och torg, 

inte har genererat en större miljöbelastning än nödvändigt, som exempelvis 

användningen av kemiska bekämpningsmedel, konstgödsel och långa 

lastbilstransporter gör. Därför bör dessa miljökrav ställas i upphandlingen. Vid 

val av blommor och växter bör man försöka att bidra till en biologisk mångfald 

samt i huvudsak välja sorter som normalt återfinns i den svenska floran. 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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